
 
 
 
 

   
 

Foreløpig protokoll 
Møte: Brukerutvalget Vestre Viken HF 
Møtedato: 22.08.23 
Tidspunkt: Kl. 1200-1800 
Sted: Marienlyst, Grønland 32 

 
Møteleder:  Rune Kløvtveit 
Deltakere: Fra Brukerutvalget: 

Elisabeth Schwencke, Mark Miller, Rune Kløvtveit,  Gudrun Breistøl, David C. 
Hemmingsen, Jan Helge Tuv (digitalt), Toril Naper Hauge, Christine Malmberg, Nasim 
Rizvi 

Fra Administrasjonen:  
Anne-Lise Kristensen og Kurt Kleppe Josefsen (koordinator) 
Innledere: 
Lisbeth Sommervoll (sak 89/23)  
Anders Debes (sak 89/23) 
Anne Aas-Haga (sak 86/23) 
 

 
Sak 
nr. 

Sak/merknad 
 

79/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Vedtak/kommentarer: 
Godkjent 
 

80/23 Protokoll brukerutvalgets møte 06.06.23 
 
Vedtak/kommentarer: 
Godkjent 
 

81/23 Referat arbeidsutvalgets møte 14.08.23 
 
Vedtak/kommentarer: 
Tas til orientering 
 

82/23 Saker til orientering, innkommet post  
• Referat UR 06.06 
• Foreløpig protokoll BU HSØ 19-20.06 
• Møteplan 2024 

 
Vedtak/kommentarer: 
Sakene tas orientering. 
Møtet i september 2024 flyttes slik at det ikke gjennomføres i pasientsikkerhetsuka. 
AU velger ny dato. For øvrig tas møtedagene til orientering. 
 



 
 
 
 

   
 

83/23 Konferanser, invitasjoner og deltagelser  
Dialogkonferansen SØHF  
 
Vedtak/kommentarer: 
De som ønsker seg det melder seg på. 
 

84/23 Oppnevninger Prosjekt, råd, utvalg 
 

Oppnevninger i møtet 
Vara til mobilitetsutvalget Rune Kløvtveit 

 
Vedtak/kommentarer: 
Rune Kløvtveit går inn som vara i mobilitetsutvalget 
 

85/23 Pasientsikkerhetsuka 
BUs planer for uken (bemanningsplan).  
Utdeling av VV kortet. 
 
Vedtak/kommentarer 
Det er ønskelig at alle i BU bidrar på de lokale sykehus med å dele ut VV kortet. 
 

Dag\sted DS BS RS HSS KS BLA 
 

Mandag David H 
Nasim R 

     

Tirsdag  Mark M     

Onsdag      Gudrun B 
Christine M 

Torsdag     Toril NH 
Elisabeth S 

 

Fredag   Jan H. T Jan H. T   
 

86/23 Felles henvisningsmottak DPS og avtalespesialister 
Presentasjon ved Anne Aas-Haga. 
 
Vedtak/kommentarer: 
Presentasjonen med diskusjon tas til orientering. 
Brukerutvalget støtter opp under det arbeidet som er gjort og ser frem til å følge prosjektet 
videre. Evaluering tas opp i april 2024 
 
 

87/23 Erfaringsutveksling 
Husk send inn oversikt over møter på mail til koordinator i forkant.  
 
Medlemmene har i perioden deltatt på møter i følgende arenaer. 

• KKU Bærum sykehus  
• BU VVHF  
• Fallforebygging GSR Bærum sykehus  
• Forskningsformidling Bærum Sykehus  
• Telesår bredding – Tjenestedesign  
• Digital hjemmeoppfølging - KOLS  



 
 
 
 

   
 

• Pasientsikkerhetsuka  
• Sentralt kvalitetsutvalg  
• Møte om pasientinformasjon - kunstig intelligens (KI)  
• Delprosjekt Øye | styringsgruppemøte  
• Samtale om Pasientsikkerhetsuka, Anne-Lise og Solveig  
• Planleggingsmøte høsten sammen med Anne-Lise  
• Arbeidsutvalget  
• Styringsgruppe KI  
• Oppsummeringsmøte Kontinuerlig Forbedringsarbeid 
• Møte vedr felles henvisningsmottak DPS  
• LSU Drammen sykehus  
• Møte ang folkemøte i Drammen i samarbeid med Kreftforeningen  
• Møte i prosjekt for integrerte helsetjenester for skrøpelig eldre med sammensatte 

behov 
• KKU KIS 
• KKU Ringerike sykehus   
• Samarbeidsgruppe Pasientsikkerhetsuka RS 
• Direktørens fellesmøte klinikkdirektør RS 
• Oppfølgingsmøte etter strategisamling DS i juni.  
• Prosjektmøte om driftsendringer legebil  
• Arendalsuka 
• KKU- KMD 
• KKU - PHT 
• Etisk Komite, Kongsberg 
• Prosjektgruppe utvidet drift legebil 626 og intensivambulanse 

 
 

88/23 Kontinuerlig forbedring – brukermedvirkning 
Hvordan kan vi få til kontinuerlig forbedringsarbeid i BU? Hva fremover? Innledning ved 
David og Gudrun med utgangspunkt i driverdiagrammet. 
 
Vedtak/kommentarer: 
Vi er dårligere på tjenestenivå enn på individnivå. Det er et krav at det i alle 
forbedringsprosjekter skal være brukerrepresentanter. I KF teamet som BU har deltatt i har 
det vært fokus på å vite mer om og testing av rekruttering av brukermedvirkere i 
tjenesteutviklingsprosjekter. Dette gjennom å teste ut et system for rekruttering. 
Hva gjør vi med erfaringene? Hva er neste steg? 
Skal vi lykkes med brukermedvirkning må det utvikles gode systemer for 
brukermedvirkning. Administrasjonen må ta opp hansken og ansvaret for dette. 
For BU utfordres alle i forhold til å tenke på hvordan dette skal jobbes videre med i 
oktobermøtet. David Hemmingsen og Gudrun Breistøl tar ansvar for å forberede et innlegg 
om kontinuerlig forbedring på oktobermøtet. 
 

89/23 Dialog/orientering fra administrerende direktør/fagdirektør 
• Hvordan håndteres øyeavdelingen fremover? Økning i poliklinisk behandling, 

bemanning, lokaler på NDS? 
• Hva med pasientsikkerhet og kvalitet ved digitalisering av våre helsetjenester. 
• Status 12 timers turnus pilot. 
• Gevinstrealiseringsplanen 



 
 
 
 

   
 

• Aktuelle saker 
 
Vedtak/kommentarer: 
 
Hvordan håndteres øyeavdelingen fremover? Økning i poliklinisk behandling, bemanning, lokaler 
på NDS? 
Bekymring over tid med kapasiteten på øyeavdelingene da befolkningen blir eldre. 
Sykehusene mister lett nyutdannede øyeleger til det private. Utfordringen er kapasitet på utdanning 
og forbruk av øyetjenester. Det er et pågående arbeid i HSØ på utvikling av tjenestene i hele 
området. 
 
Hva med pasientsikkerhet og kvalitet ved digitalisering av våre helsetjenester. 
Økt trygghet, raskere tilgang og betydelig bedre kvalitet i de resultater vi ser av de tjenester som er 
digitaliserte. For KOLS er det mer en halvering av ressurs pr pasient. De pasienter som trenger time 
får det nå raskere. 
 
Gevinst og bærekraftsplanen inkl Status 12 timers turnus pilot. 
ØLP og gevinstrealiseringsplanen tas opp i styret førstkommende mandag. De fem områdene er i 
fokus.  Planen er mindre “luftig” enn tidligere planer og kan lettere gjennomføres. Erfaringer fra 12 
timers pilotene er veldig gode og avdelingene rapporterer at de er fornøyde med effektene. 12 timer 
gir færre vekslinger og lengre tid mellom arbeidsvaktene. 
 

90/23 Teamsopplæring 
NB! Alle må være koblet opp på Teams før møtet. 
 
Vedtak:/kommentarer 
Utsettes til neste møte. 
 

91/23 Kommende møter   
• Styrets årsplan 
• Brukerutvalgets års og møteplan (monsterarket) 

 
92/23 Eventuelt 

 
Bærum sykehus, flytting av barneavdeling til DS 
Mark Miller mottok en henvendelse fra Budstikke i forbindelse med at barneavdelingen på 
BS skal stenges og all behandling skal skje på Drammen sykehus. Dette er en sak som ikke 
har vært tatt opp i BU og som Mark håndterte på en veldig god måte. Det er ikke pr i dag 
blitt en sak i Budstikke.  Dette viser at BU trenger å ta en diskusjon om hvordan man takler 
slike henvendelser og BU ønsker å ta temaet opp på oktobermøtet. 
 
 

 
 


